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ZAPYTANIE

w sprawie ulicy Miedniewickiej

Szanowny Panie Prezydencie,

Mieszkańcy  ulicy  Miedniewickiej  dopytują  na  jakim  etapie  są  prace  związane  z

rozpoczęciem remontu  wyżej  wymienionej  ulicy.  Bardzo  proszę  o  informację  czy

jesteśmy w stanie przybliżyć  konkretny termin rozpoczęcia modernizacji  tej części

miasta oraz przewidywany czas zakończenia inwestycji.

Z poważaniem

Rafał Koczywąs


